

Referat bestyrelsesmøde d. 9 juni 2016

1. Godkendelse af referat:

Godkendt

2. Valg af referent:

Line

3. Valg af ordstyre:

Bent

4. Ny gruppe på vores Hjemmeside: Graffiti.

Den nye gruppe er lagt på hjemmesiden.

Gruppen må gerne komme med nogle kontaktoplysninger, som også kan lægges på hjemmesiden.

Hvis der er behov for flere materialer, må de kontakte bestyrelsen.

5. Træfacaderne:

Den gældende vejledning er i henhold til den bygningsdelsbeskrivelse, som entreprenøren har udleveret.

Bestyrelsen er godt klar over, at der forsat er problemer, og vi er i kontakte med Domea for at finde en løsning.

6. Skur:

Der har tidligere været feedback fra flere beboer, der gerne ville hjælpe med at bygge vores ekstra skur. Hvis dette stadig er tilfældet, så vil vi meget gerne høre fra dem. Hvis der ikke er nogen, der melder sig, så vil vi indhente tilbud fra en tømrer.

7. Salg af fejmaskine:

Vi har ca. 20 poser salt stående i skuret, og disse vil blive solgt.

Vores fejmaskine kan vi ikke sælges før det er vedtaget på et afdelingsmøde.

Derfor vil vi indkalde til et ekstraordinært afdelingsmøde i forbindelse med sommerfesten med henblik på dette. Sommerfesten kommer til at ligge den 20 august, og nærmere information ang. afdelingsmødet kommer snarest.

8. Begrønning af hegn:

Det er tidligere vedtaget ved et afdelingsmøde, at hvis man sætter hegn op i forhaverne og baghaverne, så skal disse begrønnes. Der er forsat nogle beboere, der har opsat hegn uden at sætte planter. Vi vil gerne henstille til disse beboer, at de får plantet hegnet til. Hvis det ikke er muligt at plante på ydersiden af hegnet, så må der plantes på indersiden eller i plantekasser.

9. Lys på torvet:

Servicecenteret har lovet at sætte gang i tingene så hurtigt som muligt, og der skulle meget gerne være lys inden vinteren sætter ind.

10. Nye cykelstativer på vej:

Det nye budgetår begynder 1.7.16., derfor vil der snart komme gang i de ting, vi har vedtaget. Vi glæder os til sandkassen og cykelstativerne. Hvis de grupper, som skal i gang med projekterne, er i tvivl om penge og betaling, så skal de være velkommen til at kontakte kassér Kim.

11. Evt.:

a. Solcellegruppen er startet op, og har haft deres første møde. De er i gang med at kontakte div. relevante samarbejdspartnere, før der kommer skub i projektet.

b. Grus arealerne på hver side af trapperne er fællesarealer til brug for de beboere, oppe og nede, der har behov for cykelparkering. Cykler skal naturligvis parkeres således, at man ikke blokerer adgangen til naboens skur.

c. Der er kommet et forslag fra Helene om, at der bliver lavet en velkomstgruppe, der kontakter nye tilkommende beboere.

Hvis der er nogen, der vil være med til dette, må I meget gerne melde tilbage til bestyrelsen. Det ville være rigtig godt, hvis div. grupper kunne lave en folder/beskrivelse med deres arbejde, så vi har noget at udleveret til de nye.

d. Bestyrelsen går på sommerferie, og mødes igen tirsdag den, 2.august. 2016.06.10 19-21.30 hos Line.

Hilsen Bestyrelsen.